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KORT VERSLAG VAN DE ZESDE JAARVERGADERING 
(DE 7e ALGEM. VERGADERING) 

VAN DE MAATSCHAPPIJ TOT BEV. DER TANDHEELKUNDE 
TE NIJMEGEN OP 18/19 JUNI 1920. 

Na het openingswoord van den voorzitter, waarin hij zijn meening 
kenbaar maakte, dat de opkomst veel te gering was, na een woord 
van welkom aan Mr. Nord Thomson, een woord van dank aan de Afd. ' 
Gelderland voor de ontvangst, liet de H. B.-Secretaris, na 't voorlezen 
van enkele ingekomen stukken, zijn goed verzorgd jaarverslag hoorgin. 
Als belangrijke punten noemen wij de volgende. Het ledenaantal be-
droeg ruim 300. Uit de jaarverslagen der Afdeelingen bleek een acti-
viteit van de bestrijding van de onbevoegde uitoefening der Tandheel-
kunde, de honorariumkwestie, het Ziekenfondswezen. Vermeld werd 
de titulatuurkwestie, waarover een ingediende motie van den heer 
Sanders in de verdere avond alle leden tevreden stemde, en het bin-
dend besluit inzake een verbintenis bij een Ziekenfonds. in onderwijs-
zaken trad 't H. B. op door Z.Exc. te wijzen op de vacatures aan 't 
Instituut te Utrecht. Als belangrijk resultaat van het werk der com-
missie B. O. U. T. moet genoemd worden de uitspraak van de Hooge 
Raad der Nederlanden; volgens welke het plaatsen van de tanrprothese 
slechts geschieden mag door den tandarts. Aan het slot werd vermeld 
dat Mr. G. H. Nord Thomson bereid was gevonden het adviseurschap 
der Vereeniging op zich te nemen. In verband met dit laatste kwam 
de heer Sanders met de vraag, welke positie „de adviseur der Veree-
niging" eigenlijk inneemt. In verband met deze kwestie ontstond een 
weinig aanlokkelijk debat, waarbij aan de eene kant het H. B. werd 
verweten, dat zij op eigen houtje die nieuwe functie -had geschapen; 
van de kant van het H. B. telkens een verwondering over 't verkeerd 
begrijpen van die functie werd gehoord. 

Het volgende belangwekkende was het glorieuse verslag van de 
penningmeester, dat alom de gemoederen weer tot rust en tevredenheid 
bracht. Naar aanleiding van dit verslag kwam een bespreking over 
het jaarboekje aan de orde, waarin besloten werd, voorloopig nog één 
jaar aan de T. S. V. „John Tomes" het aantal exemplaren gratis 
beschikbaar te stellen en dan alsnog een nadere regeling te maken. 
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Van de verslagen der verschillende commissies moeten wij even aan-
stippen, 't verslag van de commissie B. O. U. T., waarna de verga-
dering in langdurige toejuichingen haar waardeering uitte jegens den 
Heer Klinkhamer. In verband met het verslag van de O. en E. com-
missie werd een motie aangenomen, om spoedig te voorzien in de 
vacatures voor lektor in de proth. en conserv. tandheelkunde. Volgde 
het verslag van de schooltandkliniek-commissie en het verslag van de 
Ziekenfondscommissie en de Ziektewetcommissie. Het herhaalde 
applaus wees uit, hoezeer ook het werk van deze commissies werd 
gewaardeerd. 

De heer Holthaus stemde ons door zijn verslag der militaire com-
missie weinig hoopvol jegens de toekomstige toestand van de monden 
onzer landsverdedigers. Gelukkig had de heer Van _Hasselt versche 
stof om de vergadering weer eenigszins op te fleuren en aan de 
tandheelkundig-militaire gezichtseinder begon het ten slotte te gloren. 

Blijkens het verslag van de Bibl. en Museum-commissie was een 
zeer bijzondere schenking ontvangen van den heer Otté uit Groningen. 
Volgden nog verslagen van eenige commissies, waarna een voorstel 
van de afd. Overijsel werd aangenomen, volgens welk voorstel vrou-
welijke collegae, wier echtgenooten ook lid der afdeeling zijn, slechts 
de helft der contributie betalen. Naar aanleiding van het verslag van 
de commissie van advies voor het technikersvraagstuk werd als oordeel 
geuit, dat een goeie regeling slechts kan worden getroffen door de 
Vereeniging, met een organisatie van technikers, die uitsluitend loon-
trekkend zijn. De tijdelijke commissie voor het cobperatievraagstuk. 
werd opgeheven. Het door de afd. Amsterdam gedane voorstel tot 
stichting van een maatschappelijk fonds ter ondersteuning van nood-
lijdende collegae, hun weduwen en weezen, werd na breedvoerige dis-
cussie teruggezonden naar die afdeeling met verzoek het voorstel 
nader te willen toelichten. Als wensch van belang werd verder geuit, 
dat een lid der vereeniging geen werk meer mag opdragen aan tech-
nikers, van wie bekend is, dat die tevens onbevoegd de tandheelkunde 
uitoefenen. 

Volgde het afscheid van de scheidende H. B. leden en de installatie 
der nieuwe H. B. leden. 

Er werd nog geen plaats vastgesteld voor de volgende Algem. Verg. 
Het H. B. zal met zorg een keuze doen uit Amsterdam, Maastricht. 
Zwolle. 

De heer Bakker wijdde eenige oogenblikken aan de houding der 
vergadering bij het herstel der internationale betrekkingen in de. 
tandheelkunde. In verband hiermee stelde de voorzitter den spreker 
voor, in het Tijdschrift hierover een artikel te schrijven en verzekerde, 
dat deze belangrijke kwestie het H. B zal bezig houden. 
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Na een hulde aan den voorzitter volgde een geruime tijd vol bijvals-
betuigingen, waarna de heer Salomons te kennen gaf, dat de afd. 
Amsterdam en haar bestuur met groote erkentelijkheid had gevolgd 
de arbeid van het H. B., aan Mr. Nord Thomson deelde hij mee, dat 
diens juridische adviezen op groote prijs werden gesteld en hij sprak
tevens de wensch uit, dat het H. B. dezelfde lijn mocht blijven volgen. - 

Na een hartelik woord tot weerziens in 1921 sloot de voorzitter de 
vergadering. 

J. C. WARTENA, 2e Secretaris. 

NEDERL. MAATSCHAPPIJ TOT BEVORDERING DER 
TANDHEELKUNDE. 

Door het Hoofdbestuur is in de vergadering van 3 October 1.1. de 
volgende motie aangenomen en besloten deze in het eerstvolgend 
nummer van het Tijdschrift te doen opnemen: 

MOTIE. 

Het Hoofdbestuur der Ned. Mij. tot Bev. der Tandheelkunde 
kennis genomen hebbende van het artikel in het „Redac-

tioneele Gedeelte" van het Tijdschrift voor Tandheelkunde van 
Sept. 1920 getiteld „Tandheelkundige Volksverzorging" en 
onderteekend door den Heer P. H. Buisman, 

overwegende, 
dat daarin de arbeid van de Maatschappij in. het belang der 

tandheelkundige verzorging van het volk, publiek wordt beoor-
deeld op eenewijze die de voortgang daarvan afbreuk zou 
kunnen doen, 	 - 	 - - 

dat door de plaatsing in het ,,Redactioneel Gedeelte" de ver-
warrende schijn wordt gewekt, alsof aldaar de meening van een 
leidend deel der Nederlandsche tandheelkundigen wordt uitge- 
sproken, 	- 

gezien het feit, dat de Maatschappij gedurende den langen 
tijd harer bemoeiingen inzake het — intusschen ingediende -
ontwerp-ziekteverzorgingswet enz., niets onbeproefd heeft ge-
laten om hare leden daarop invloed te doen uitoefenen, en dat 
de Heer Buisman van de herhaaldelijk hiertoe geboden gelegen-. 
heid geen gebruik heeft gemaakt, 

betreurt ten zeerste het beleid van de Redactie die onder 
deze omstandigheden en op dusdanige wijze tot plaatsing van 
bedoeld artikel heeft besloten. 	- 


